

# Protokoll Styrelsemöte Innebandysektionen 190612

Närvarande: Tomas Bergström, Mattias Kalliomaa, Anders Brunvall, Tomas Modig, Mattias Mattsson, Jenny Westerbergh

1. Öppnande av mötet
2. Val av ordförande för mötet; Tomas Bergström
3. Val av sekreterare för mötet; Jenny Westerbergh
4. Genomgång av föregående protokoll – inget att följa upp. Vi uppfattar klubbens stadgar som att det inte finns några krav på antal personer i sektionsstyrelsen.
5. Ekonomi

- Vi har nu 186 359 kr på sektionskontot.

- Deltagaravgift - Samma avgifter som tidigare inför säsongen 19/20. Ska vara inbetalt senast 25 oktober.

- Kassörerna begär in halvårsredovisningar från lagkassörerna.

- Lag som upphört; de pengar som finns kvar på lagkontot när laget upphör tillfaller innebandysektionen. Jenny ber Mårten föra över pengarna som finns kvar från P06/07 (tillägg efter mötet; det är 18957 kr). Förslag om att de pengar som finns kvar sparas i en särskild pott som sedan kan användas t.ex. till uppmuntringsstipendium eller extra cupbidrag.

- När ett lag upphör är det viktigt att lagkontot tas bort och att bankdosor lämnas tillbaka. Nu kommer även F06/07/08 läggas ner.

6. Utbildning

Nya krav på att alla ledare som står i båset har giltig utbildning. Tomas B skickar ut ett mail till alla lag med information om detta. Det är varje lags ansvar att se till att dess ledare har giltig utbildning. Lagen anmäler själva men ska skicka information om vilka ledare de anmält, till innebandy-mailen. Troligen kan Simon hjälpa till med att söka pengar från Idrottslyftet.

## 7. Material

Varje lag ska utse en materialansvarig. Varje lag får ett viss summa varje säsong som de får hämta ut sjukvårdsmaterial för, om de behöver mer får de ta pengar från egna lagkassan.

Nytt avtal för kläder med Intersport är på gång men inte klart ännu. När ett avtal är klart behöver vi få rutiner för inköp, av HS, som vi sedan kan skicka ut till lagen.

Förslag om att ordna en klädbyttardag där alla lag ska vara representerade.

Mattias K gör en inventering av vad som finns i hallen och ser till att det kommer till användning. I antalet med Intersport ingår att vi får 30 klubbor, Mattias K kollar med A-laget om de använder dessa klubbor eller om de kan göra större nytta i ett annat lag.

## 8. Träningstider

Tider i IFU och Jälla är klara. Tomas hör med LPK om när det blir tidsfördelningsmöte för tider i Hall2000.

## 9. Övrigt

- Anders skapar en dagordning som kan användas på kommande styrelsemöten. Han ordnar även en tidslinje så vi har koll vad vi ska göra och när under året.

- Klubbrabatten - vi beslutade att även A-laget ska börja sälja klubbrabatten.

- Spelarövergångar – Tomas Djerf godkänner.

- Vi ska redovisa hur mycket tid vi lägger ner på sektionsarbete, antal timmar.

- Alla i styrelsen får tillgång till innebandymailen. Det som är akut tar vi hand om direkt, resten sparar vi till nästa styrelsemöte.

- Vi bestämde att det inte blir någon fotografering i höst.

- Ledarträff måndag 12/8 kl 18.30-19.30 i klubblokalen på IP. Informationsmöte inför säsong 19/20. Lagen ombeds även höra av sig omgående om de behöver nya matchställ.

10. Datum för nästa möte: måndag 5/8 kl 17.30-20 i klubblokalen på IP.

11. Mötet avslutas